
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 331
I en artikel fra TV2 Fyn den 23. oktober 2023 med overskriften: ”Stormflod ødelagde 
Avernakø for millioner, men de må selv betale regningen” bekræfter Forsikring & Pension, 
at ”havne skal have mange penge op af lommen, hvis de skal forsikres. (…) Hvis man 
lavede forsikringsordning, så ville præmien blive meget, meget høj, fordi der typisk ikke er 
så mange, der vil tegne den, og dem, der vil tegne den, ligger meget udsat. Kombinatio
nen af de to ting gør, at forsikringspræmierne bliver eksorbitant høje.” I forlængelse heraf 
bedes ministeren svare på, om ministeren anser den nuværende praksis som rimelig og 
praktisk mulig for de danske lystbådehavne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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